
 

Hej 
 
Styrelsen har nu gjort den översyn av garagen som var tänkt att göras under städveckan men 
som av olika anledningar inte hanns med. På grund av den mänskliga faktorn hann vi inte få 
ut uppdaterat datum för översyn och vi ber om ursäkt för detta. Efter det tidigare utskicket 
angående en översyn fick vi inte in några synpunkter eller indikeringar på oklarheter kring 
detta och gjorde då bedömningen att vi trots detta kunde genomföra översynen.  
 
En översyn har länge varit efterfrågad och då vi även fått till oss att det finns brister i vissa 
garage tyckte vi det var viktigt att få en övergripande bild av situationen och skicket på våra 
radgarage. Detta för att kunna göra en underhållsplan för akuta och framtida åtgärder. 
Radgaragen är föreningens egendom det är styrelsens uppgift att ansvara för drift och 
underhåll av denna, vi har dock alla ett ansvar och intresse för att dessa håller ett gott skick.  

"Orsakar eller upptäcker du en skada eller något som inte fungerar i något av radgaragen så 
anmäl detta omgående till någon i styrelsen eller hustomten så att de snarast kan ombesörja 
reparation.  

Tänk också på att ur brandskydds synpunkt är det inte tillåtet att använda radgaraget till 
annat än förvaring av fordon, det får med andra ord inte användas som förråd. ” 

 

Vad gäller säkerheten i garagen följer vi brandmyndighetens rekommendationer.  

 
 Styrelsen kommer också inom en snar framtid att skicka ut ett protokoll på översynen  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Vänliga Hälsningar 
Styrelsen. 
 


